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________________ Research Project Proposal

________________________ (company name)

	單位

Unit
	
	職級

Title
	
	姓名

Name
	

	計劃執行時間

Project duration
	自民國101年00月00日至民國000年00月00日
From ___________ to ____________

	計劃名稱

Title of the project
	000000公司『0000000』計畫

__________ Project by __________ (company name)

	合作企業
計畫聯絡人
Contact person of the company
	
	聯絡電話
Tel.
	

	人事費

Personnel costs
	

	業務費

general expenditures
	

	管理費

Management fees
	

	共計

Total
	


執行核銷時請參考「學校經費核銷應注意事項」，若有關核銷相關問題可詢問會計室。
For expenditure verification, please refer to the “Instructions for Expenditure Verification of Wenzao Ursuline University of Languages.” For further details, please contact Wenzao’s Accounting Office.
各項費用可編列內容

人事費：主持人費、協同主持人費、研究員、專兼任研究助理費、專任助理勞健保費
業務費：出席費、稿費、講座鐘點費、問卷費、印刷費、資料蒐集費、電子計算機使用費、旅運費(國內)、工讀費、勞退金
雜支：如文具用品等
The scope of budgets mentioned above
Personnel costs: Remunerations for project directors, co-directors, researchers and full-time or part-time research assistants, as well as labor and health insurances for full-time research assistants

General expenditures: Attendance allowance; author’s remuneration; hourly pay for academic lectures; costs for questionnaires/printing/data collection/using computers/travel and transportation (domestic); part-time student salaries; and pension

Miscellaneous expenditures: Stationery purchase, etc.

計畫摘要(以五百字內對本計畫要點作一概述)
Summary of the Project (Please briefly describe the project with 500 words or less.)

計畫內容
Project content

（1） 計畫之背景及目的。請詳述本產學合作計畫之背景、目的、重要性及國內外有關本產學合作計畫之研究情況、培植企業研發潛力與人才，增進產品附加價值及管理服務績效、技術提升指標、效益、實務應用與潛力、重要參考文獻之評述等。並分析比較現行既有技術能力、專利布局情形、產品市場需求及競爭力（成本）評估。
A. Background and objective (please clarify the project’s background, objective and importance; previous studies on the field related to this project; the project’s prospect of sparking corporate R&D potential, cultivating talent, adding value to products, improving management and service performances, enhancing technical improvement indicators, ensuring benefits/practical application and potential; and reviews and descriptions of literature (references), etc. Please also analyze and compare existing technologies, patents, market demand for the product, and the product’s competitiveness (production cost) evaluation.

（2） 執行優勢（請說明合作企業參與執行本產學合作計畫之優勢為何）。
B. Please clarify the cooperative company’s advantages for this project. 
（三）研究方法、進行步驟說明：
   1.本產學合作計畫採用之研究方法與原因。
   2.預計可能遭遇之困難及解決途徑。
   3.重要儀器之配合使用情形。
   4.如為須赴國外或大陸地區研究，請詳述其必要性以及預期成果等。
C. Research method(s) and steps:

1. What is the research method(s) and why is it employed?

2. Possible difficulties in proceeding with the project and solutions

3. Use of important experimental instruments

4. If the research should be conducted overseas or in mainland China, please clarify its necessity and expected research results.

（四）預期完成之工作項目及成果：
   1.預期完成之工作項目及具體成果。
   2.對於學術研究、產業界、國家發展及其他應用方面預期之貢獻。
   3.本產學計畫之技術或知識服務應用等範圍（請以量化數據說明對合作企業的貢獻，如提升多少產值等）。
   4.對於參與之工作人員，預期可獲之訓練。
D. Expected work and results:

1. Work and results expected to be carried out

2. Expected contributions to future academic studies, the industry, national 

development, and other fields of application

3. The extent this project’s technologies or knowledge services can be applied (Please quantify its contributions to the cooperative company, such as how much production value can be improved, etc.)

4. Expected training for staff involved

產學計畫之需求性（請就產業、技術或知識服務等構面，說明本產學計畫係為解決何種問題）。
Why is this project practically valuable? (Please explain the contributions of this project to the industry, technology and knowledge services.)
